
Protokoll vid J/H distriktets styrelseméte 2024-03-13 

Plats: Teams (kl. 20-21) 

Narvarande; Ordférande Stefan Sedin, Erik Albinder, Ulrika Eriksson samt Stefan Perdahl 

Franvarande: Catharina Karlstrand, Henrik Lindqvist samt Lars-Evert Nilsson 

Gaster: Andreas Sjédin (samordnare ungdomsgruppen) samt Hakan Blidberg (projektledare 

juniorsatsning) 
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 Ordf6rande Sppnade métet och till sekreterare valdes Stefan Perdahl. 

Till justerare valdes Erik Albinder. 

Dagordningen godkéndes. 

Féregaende protokoll bordlades till nastkommande mite. 

Ekonomi bordlades till naéstkommande mate. 

Rapport fran traning med Hakan Blidberg. 

Ett flerarigt distriktsprojekt fér juniorer dar den identifierad malgrupp utgérs av ca 45 

studerande ungdomar, varav 42 st ar Ostersundsbaserade. For effektiv och bra dialog 

i gruppen har en kommunikationsgrupp skapats i supertext (sms-grupp). Under 

innevarande sésong har ett flertal aktiviteter anordnats (not; Hakan redogjorde ett 

axplock av dessa vid métet) som omfattar fran tidig sn6dkénning i Gallétunnel till ett 

flertal kénsneutrala tréningstévlingar sasongen ut. Andra exempel som pizzakvall 

med tid fér social samvaro, individuppféljning med analys av ak- respektive 

rangetider. Identifierade utmaningar; 

- Hurkan distriktsprojektet gynna akare som inte har fast traéningsst6d? Vision/idé 

att inféra fasta traningstider i Ostersund varav en vardagstid respektive en pa 

helgtid (méjliggér langvaga juniorer). 

- Hur kan distriktsprojektet/foreningar stédja juniorer pa gymnasieniva sa att det 

blir battre (utvecklings)kontinuitet i syfte att (moder)foreningen éven 

uppratthaller och tillhandahéaller traningsstéd? 

- Hur kan distriktprojektet forbereda skidskytten efter avslutad skolgang? 

I sommaren planeras kortare traningslager samt ev ett forberedelselager infor SM i 

rullskidor i Nassjé. Inspel fran distriktsstyrelsen om att underséka om det gar att 

parallellt arrangera J/H-cup(er). 

7. Andreas Sjédin, ungdomsgruppen sammankallade, avrapporterade; 

Av sésongens tavlingsprogram aterstar tre J/H cuper att genomféra; Tullus (17/3), 

Asarna (20/3) samt sésongsavslutning i Ramundberget (13/4). Vid riksfinalen i 

Wrangeskog cup i Sveg deltog 43 st deltagare samt 20 ledare fran J/H distriktet. 

Totalt deltog 192 st vid tavlingarna vilket ar ca 8% fler deltagare an foregaende ar. 

Inriktning ar att Sveg Aven genomfor nasta ars riksfinal. 
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Vid métet lyfte Andreas ungdomsgrupps forslag/idé om att i sommar arrangera J/H 

cuper (not; rullskidor/springskytte) i syfte att dka fler tavlingar. Fragan ar ute hos 

ett flertal foreningar; fortsattning foljer. Eventuell lagerverksamhet i sommar ar 

under beredning och inget inriktningsbeslut fran ungdomsgruppen finns for 

narvarande. 

Ordférande Stefan hemstillde till Andreas Sjédin att utgéra ”egen” valberedning 

och inkomma till ordférande med namnforslag pA ungdomsgruppen for 

verksamhetsaret 2024/2025. 

8. Ovriga fragor. 
e Inga fragor avhandlades. 

9. Nasta styrelsemSte. 

e 23:e april 20-21 via Teams. 

10. Ordfdrande forklarade métet for avslutat. 

/ Stefan Sedin Erik Albinder Stefan Perdahl 

Ordférande Justerare Sekreterare 
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